
Dostlarından Unutmadık Anı Ormanı'na
anma ziyareti
Demokrasi Dostluk Dayanışma Derneği (DDDD)'nin tertiplediği Unutmadık Anı
Ormanı Ziyareti Pazar günü gerçekleştirildi.

 16.11.2015 13:32

E4haber-- Ziyarete katılan ve aralarında Dünyaca Ünlü saç tasarım Markası Harun Cici,
Dikili Belediyesi eski başkanı Osman Özgüven'in bulunduğu 100'ü aşkın dost, çeşitli
katliamlarda ölenlerin anısına pano isim çaktı, 1 dakikalık saygı duruşunda bulundu, terör
lanetlendi. Bazı vatandaşlarımızın tanıdıkları isimler önünde gözyaşlarına hakim olamadıkları
gözlendi.
1 dakikalık saygı duruşundan sonra söz alan DDDDD Başkanı Talat Özmen ise yaptığı
açıklamada, anma toplantının bu yıl üçüncüsünü gerçekleştirdiklerini Unutmadık Anı
Ormanı'nda arkadaşlarını andıklarını ifade ederek, "Fakat burada son günlerde özellikle iki
gün evvel Paris'te yapılan, Beyrut'ta, Bağdat'ta, Ankara'da, Suruç'taki emperyalizmin
katliamlarıyla ölen arkadaşlarımız için bir dakikalık saygı duruşunda bulunuldu.
Kaybettiğimiz arkadaşların isimlerini panoya çakacağız. Suruç'ta ve Ankara'da katialama
uğrayan arkadaşlara birer tane, bu sene anma programımızda yine Ankara'da kaybettiğimiz



İzmirli arkadaşların Fatma Esen, Mesut Mak, Ayşe Deniz ve Berna koç için plaket takacağız.
Yine 80'li yıllarda öldürülen Yusuf Metin, Selim Martin, ayrıca 80'den önce faili meçhul
cinayehe uğrayan Saliha Sarıkaya. Bir sene içerisinde kaybetiğimiz, tanıdığımız arkadaşlardan
Sadettin Uskun, Güney Dinç, Selamettin Başaran, Turan Tuna, Oya Özlen, Macit Gürdal,
Nevval Altın, Dursun Sarıca, Halit Gülnar. Ayrıca daha evvelden farkettmediğimiz,
unuttuğumuz Ömer Demircioğlu, Engin Balamir, İhsan Alyanak, Muzaffer Şerif, Süleyman
Uncu, Engin Balamir, Salih Karslı, Turan Fidanboyu, Ömer Çakır, Bekir Balta için de birer
ağaç diktik ve plaket çaktık. Ayrıca ormanlığımızda kuruyan 15 ağaç için de yeni fidan diktik.
Fidanlığımızda azalma olursa, sürekli ilave yapacağız" ifadelerini kullandı.
Özmen ormanın sulanması ve ağaçların yetiştirilmesi konusundaki desteklerinden ötürü
Seferihisar Belediye Başkanı ve Park, Bahçeler Müdürlüğü yetkililerine de teşekkür etti.


